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INTERPELACJA

Mając na uwadze dynamiczny rozwój naszego miasta a także gminy składam interpelacje dotyczącą 
zabezpieczenia w budżecie na rok 2025 środków na powstanie profesjonalnego Systemu Informacji 
Miejskiej.

Nasze miasto odwiedza w ciągu roku, przede wszystkim w okresie wysokiego sezonu, tysiące 
turystów. Dzięki Zamkowi a ostatnio także dzięki pięknej promenadzie, mostowi, plaży i innym 
atrakcjom, turyści chętnie przyjeżdżają do Kórnika na weekend lub chociaż na jeden dzień.

Niestety podczas pobytu muszą poruszać się po terenie miasta wg własnego wyczucia. Nie ma 
stacjonarnych drogowskazów na nasze atrakcje, nie ma żadnych stacjonarnych czy multimedialnych 
tablic informacyjnych z mapami, które pomogłyby w poruszaniu się turystom.

Jest XXI wiek dlatego takie urządzenia powinny być normą w turystycznym miasteczku jakim stał się 
Kórnik.

Mają na uwadze polepszenie atrakcyjności naszego pięknego miasta, poprawę komunikacji dla 
turystów ale także dla mieszkańców miasta i gminy wnioskuję jak na wstępie.

Liczę, że w budżecie Miasta i Gminy Kórnik na rok 2025 znajdzie się pozycja „SIM".


